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Zápis ze zasedání vedoucích a dalších zástupců kateder 
chemické sekce dne 

5. 12. 2024 
 
 
Přítomni:  prof. Obšil, prof. Němec, dr. Kotvalt, prof. Bosáková, doc. Míšek,  

prof. Veselý, doc. Kubíček, doc. Teplá, prof. Ryšlavá, doc. Nesměrák,  
prof. Čejka, doc. Uhlík, doc. Janoušková, prof. Hodek, dr. Hraníček,  

Hosté:  
  
Omluveni:   
 
 
1. Plánované změny ve složení VRS a ve složení Rady Cooperatio 
Chemistry 
 
Změny na pozici proděkana: 
 
- Odstupující proděkan:  
prof. RNDr. Ivan Němec, Ph.D. – odstoupení k 30. 11. 2024 
 
- Nově zvolený proděkan:  
prof. RNDr. Tomáš Obšil, Ph.D. – od 1. 12. 20204 
 
Změna ve složení VRS:  
 
- Odstupující člen VRS 
  prof. RNDr. Petr Štěpnička, Ph.D., DSc. – odstoupení k 30. 11. 2024 
 
- Nově navržený člen VRS   

prof. RNDr. Tomáš Obšil, Ph.D. – proděkan chemické sekce od 1. 12. 2024 
 
- Odstupující člen Rady Cooperatio: 
Prof. RNDr. Petr Štěpnička, Ph.D., DSc. 
 
- Nově navržený člen Rady Cooperatio: 
Prof. RNDr. Filip Uhlík, Ph.D. 
 
Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí 
 
 
2. Stanovisko VRS k hlasování per rollam  
 
V souladu s ustanovením čl. 2 odst. 10 Jednacího řádu Vědecké rady UK PřF byla dne 26. 
11. 2024 z rozhodnutí proděkana rozeslána členům VRS k posouzení písemnou cestou (per 
rollam) následující žádost, k jejímuž projednání nebylo účelné svolávat zasedání VRS: 
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Návrh na projednání sebehodnotící zprávy „Hodnocení tvůrčí činnosti na UK za 
období 2019-2023“ v oblasti „General Education and Pedagogy“ a odsouhlasení 
předání zprávy k projednání per rollam na VRF. 
 
Členové VRS k uvedenému návrhu zaslanému per rollam písemně sdělili, zda s návrhem 
souhlasí či nesouhlasí. Pro návrh se ve stanovené lhůtě (26. 11. 2024) vyslovilo 14 členů 
VRS s právem hlasovat. Hlasování se nikdo nezdržel a návrh na projednání sebehodnotící 
zprávy „Hodnocení tvůrčí činnosti na UK za období 2019-2023“ v oblasti „General 
Education and Pedagogy“ a odsouhlasení předání zprávy k projednání per rollam na VRF 
byl odsouhlasen všemi 14 zúčastněnými. Poslední hlas byl zaznamenán dne 26. 11. 2024. 
Podle čl. 2 odst. 12 Jednacího řádu Vědecké rady UK PřF se považuje návrh posuzovaný 
per rollam za schválený, jestliže s ním explicitně vyslovila souhlas nadpoloviční většina 
všech řádných členů VRS.  Návrh byl tedy schválen, protože svůj souhlas s ním vyslovilo 
14 členů VRS s právem hlasovat. 
 
Usnesení: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali na vědomí výsledky hlasování per 
rollam. 
 
  
3. Schválení zápisu z VRS ze dne 14. 11. 2024 

 
Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali zápis na vědomí. Zápis bude 
formálně schválen na zasedání VRS v únoru po oficiálním jmenování nové VRS na 
lednovém zasedání VRF. 
 
 
4. Studijní záležitosti 
 
- Cena BASF   

Přítomní vedoucí a zástupci kateder byli informováni, že prezentace studentů proběhla 
29. 11. 2024, za účasti zástupce fy BASF, zástupců VRS a proděkana chemické sekce. 
Studenti své práce prezentovali v anglickém jazyce. Vítězkou ceny BASF je studentka 
katedry organické chemie Klementýna Kepková, která zároveň získala odměnu 
15.000,- Kč a exkurzi do firmy. S firmou BASF bude spolupráce v tomto směru i nadále 
pokračovat. 
 
- Náklady za výuku MFF  
Prof. Němec informoval, že předměty, které vyučuje MFF na sekci chemie budou 
hrazeny sekcí částkou cca 700.000,-Kč. Vzájemné vyrovnání prostředků za výuku 
bude u předmětů povinných nebo povinně volitelných. Doc. Teplá svolá na čtvrtek 12. 
12. 2024 schůzku s garanty jednotlivých studijních programů, na jejichž výuce se 
podílí MFF. 
Na toto téma proběhla krátká diskuze. 
 
Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí 
 
       
5. Věda a výzkum 
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- Zasedání rady Cooperatio CHEMISTRY 

V rámci zasedání vedoucích kateder a dalších zástupců kateder proběhla 5. 12. 2024 i 
pravidelná schůzka rady Cooperatio CHEMISTRY, na které byl bilancován průběh 
řešení projektu, využití finančních prostředků a bylo nastíněno nejbližší směrování.  
 
- Projekt ESF/ERDF III 
Proděkan Obšil informoval, že na sekci chemie byly zaslány následující návrhy na dva 
zaměstnance, kteří by zastřešovali pořízení přístrojů a rekonstrukce a jejichž mzda by 
byla částečně hrazena z projektu ESF/ERDF III:  
 

• První pozice s názvem "Koordinátor funkčního celku Chemie" s úvazkem 
ve výši 0,25 na období 50 měsíců, a to od 1.11.2024 do 31.12.2028. Na tuto 
pozici byla navržena RNDr. Jana Havlíčková z Katedry anorganické chemie. 

• Druhá pozice s názvem "Koordinátor Chemie stavební práce" s úvazkem ve 
výši 0,1 na období 50 měsíců, a to od 1.11.2024 do 31.12.2028. Na tuto pozici 
byly zaslány tři návrhy: 

1. Katedra biochemie: RNDr. Tomáš Ječmen, Ph.D., 

2. Katedra organické chemie: doc. RNDr. Jiří Míšek, Ph.D.,  

3. KFMCH: Mgr. Milan Eliáš. 

Po krátké diskuzi byl vybrán Mgr. Milan Eliáš z KFMCH, který bude tuto 
pozici zastřešovat po dobu trvání projektu do r. 2028. 

 

- Docent Kubíček navrhl zřízení pozice sekčního tajemníka, který by dohlédl na 
probíhající stavby.  

Z hlediska jediné velké stavby, která by měla v roce 2025 probíhat, je nerentabilní 
zřizovat novou pozici. 

Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí 
 
 
6. Provozní záležitosti 
 
- Kapitálový rozpočet – rekonstrukce chodeb 
Proděkan Obšil informoval o zahájení přípravy kapitálového rozpočtu na rok 2025. 
Na sekci chemie se jedná o stavební úpravy laboratoří atd., včetně rekonstrukce 
dlažby v 1. patře (tato rekonstrukce ovlivní činnost katedry analytické chemie, katedry 
organické chemie a KFMCH). V rámci tohoto tématu proběhla krátká diskuze 
ohledně plánovaných staveb a fungování OSBI. 
 
Závěr: Vedoucí kateder připraví seznam plánovaných rekonstrukcí, které budou 
zohledněny v kapitálovém rozpočtu.  
 
- Informační tabule před posluchárnou CH1 
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Dr. Hraníček navrhl do vestibulu u vchodu do budovy Chemického ústavu 
nainstalovat další TV panel, kde by byly zobrazovány klíčové přednášky sekce 
chemie probíhající v daném měsíci. Na toto téma proběhla krátká diskuze. 
Závěr: Prof. Obšil požádá J. Vrbatu o informace ohledně nákladů na instalaci dalšího 
informačního panelu pro další diskusi na lednovém setkání vedoucích a zástupců 
kateder. 
 
- Vitríny kolem tabule v CH1  
V jedné z vitrín bude umístěn plakát s informacemi o prof. Braunerovi v českém i 
anglickém jazyce. Na lednovém setkání vedoucích a zástupců kateder bude 
představen návrh plakátu.  
 
- Nefunkční tabule v přednáškové místnosti CH5 
Prof. Němec informoval, že rozbitá tabule v učebně CH5 bude opravena ještě před 
rekonstrukcí učebny. Opravu zajistí p. Skalická. 
 
- Pracoviště hmotnostní spektrometrie 
Vedoucí a zástupci kateder byli informováni, že z pracoviště. Z pracoviště hmotnostní 
spektrometrie zazněl návrh přijmout jednoho pracovníka na částečný úvazek na jejich 
pracoviště. Po krátké diskusi byl návrh zamítnut z důvodu nenavyšování dalších 
nákladů sekce novým pracovním úvazkem.  
Doc. Kubíček dále požádal o efektivnější využití laboratoře hmotnostní spektrometrie. 
Proděkan Obšil pozve dr. Štíchu na lednové zasedání, kde bude diskutována činnost 
sekční laboratoře MS.  
 
- Chemický sklad 
Doc. Kubíček požádal o zajištění nepřetržitých zásob denaturovaného ethanolu a o 
zlepšení komunikace p. Hoška se zákazníky chemického skladu.  
 
Závěr: Prof. Obšil sjedná schůzku s p. Hoškem a proberou možnosti zlepšení 
fungování chemického skladu.  
 
- Omezení dostupnosti plynného dusíku 
Prof. Bosáková informovala o opakovaném omezení dostupnosti plynného dusíku. Na 
toto téma proběhla krátká diskuze. 
Závěr: Doc. Kubíček ve spolupráci s p. Hejtmánkem zjistí stav odběru plynného 
dusíku v suterénu budovy. 
 
- Náklady na dusík v roce 2024 
Prof. Němec informoval o výši nákladů na kapalný a plynný dusík v roce 2024. 
 
Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí. 
 
 
7. Zprávy z KD 
 
Proděkan Obšil informoval o agendě řešené v rámci KD – konkrétně např: 

- dosavadní tajemník ukončil pracovní poměr, konkurz na nového tajemníka je v běhu. 
Pozice nového tajemníka bude obsazena od 1. 2. 2025. 
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- PF2025 budou pouze v elektronické verzi ke stažení na webu fakulty. 

Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí. 
 
 
8. Různé 
  
- Digitální rozvrhy  
Prof. Hodek navrhl, aby rozvrhy přednášek byly umístěny na digitálních tabulích 
(tabletech) instalovanými před posluchárnami. Proděkan Obšil prodiskutuje možnosti 
instalace těchto panelů s p. Vrbatou. Návrh bude dále diskutován na lednovém zasedání. 
 
- Zrušení vstupu do budovy  
Doc. Kubíček upozornil na problém ohledně rušení přístupových práv do budov fakulty 
postgraduálním studentům, kterým skončil pracovní úvazek na katedře, ale dál 
zůstávají studenty. Proděkan Obšil problém přednese na KD a zjistí možnosti nápravy 
na CITu.  
 
- Tabule v CH7 
V učebně CH7 bude nainstalováno nové plátno.  
 
- Úspory sekce chemie 
Prof. Němec informoval o výši úspor sekce v roce 2024. 
 
- Projekty PPSŘ 
Prof. Němec seznámil s průběžným čerpáním projektů PPSŘ. Neinvestiční prostředky 
se musí v příštím roce dočerpat.  
 
- Slavnostní seminář k otevření mikroskopické laboratoře 
Prof. Čejka informoval o konání slavnostního semináře k otevření nové mikroskopické 
laboratoře ve středu 11. 12. 2024 v místnosti CH1. 
 
- Den otevřených dveří 
Prof. Němec připomenul konání „Dne otevřených dveří“ v lednu 2025 a upozornil, že 
místnost CH1 nebude v době konání v provozu. 
 
- Anketa hodnocení vyučujícími 
Dr. Teplá informovala o zaslání e-mailu všem vedoucím kateder a garantům 
bakalářských a navazujících magisterských programů s odkazem na sdílený dokument, 
do kterého mohou přímo napsat hodnotící zprávu. Termín pro doplnění textů je 31.12. 
2024. 
 
- Systematické vzdělávání studentů v anglickém jazyce 
Doc. Kubíček informoval o požadavku Rady pro vnitřní hodnocení na systematické 
vzdělávání studentů v anglickém jazyce, tak aby byl student schopen při studiu používat 
odbornou angličtinu. Požádal, aby se uskutečnila diskuze v rámci sekce a navrhl 
schůzku vedení sekce s garanty studijních programů. 
 
Závěr: Přítomní vedoucí a zástupci kateder vzali informace na vědomí 
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Další jednání VRS se bude konat 9. 1. 2025. 
 
 
Zapsala: Ladislava Dvořáčková  Schválil: prof. RNDr. Tomáš Obšil, Ph.D. 
 


